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Betreft: vragen over Warmtenet Hengelo 
 
 
In de TCTubantia van 13 juli was een artikel te lezen over een uitspraak van de Almelose  rechtbank 
waarbij een inwoner uit Enschede in het gelijk werd gesteld bij zijn claim om niet te zijn gehouden aan 
het deelnemen in de kosten van stadsverwarming, waar zijn gehuurde woning ook op aangesloten is.  
De SP fractie maakt zich zorgen over wat de consequentie van deze uitspraak is voor 
stadsverwarmingsprojecten en met name die waarbij de gemeente Hengelo momenteel grote 
investeringen pleegt, namelijk Warmtenet Hengelo. 
 
Over de ontwikkelingen met betrekking tot Warmtenet is de raad door het college het afgelopen half 
jaar middels twee brieven geïnformeerd. In de voorlaatste brief (dd. 4 december 2012) werd melding 
gemaakt van verkenningen om samenwerking met oa. de gemeente Enschede te onderzoeken. In de 
laatste brief (dd. 5 maart 2013) werd geen melding gemaakt van vorderingen op dit vlak. 
De SP fractie was dan ook verbaasd om in de krant (TCTubantia) van 18 juli te moeten lezen over 
kant en klare plannen voor een dergelijke fusie. Dat laatste is mede ingegeven door de samenwerking 
te zoeken met stadsverwarmingsprojecten in Enschede, waar toch op zijn minst veel discussie en 
verwarring is ontstaan tussen bewoners en energieleveranciers. 
De uitspraak van de rechtbank waar hier boven aan wordt gerefereerd zet dergelijke 
stadsverwarmingsprojecten voor wooncomplexen nog verder in een ander daglicht. 
 
In principe is Warmtenet Hengelo gestart om restwarmte van Twence en Akzo in te zetten voor de 
verwarming van bedrijven en woningen. De fractie is van mening dat daar waar warmtenet voor 
woningen (met name nieuwbouw) wordt ingezet het rendement in de nabije toekomst sterk zal dalen 
door met name de energiezuinige bouwconcepten van toekomstige woningen. Ook voor oudere 
woningen aangesloten op warmtenet zal moeten gelden dat in de komende jaren flink wordt 
geïnvesteerd in warmte-isolatie. Voor verwarming van bedrijven geldt een dergelijke trend minder en 
zal het rendement van warmtenet aanzienlijk hoger blijken dan die voor woningen. 
Vandaar dat het de SP fractie ook verbaasd dat kennelijk een fusie met warmtenetten in Enschede  
waar vergeleken met Hengelo een tienvoud aan woningen op stadsverwarmingsprojecten zijn 
aangesloten. 
 
Naar aanleiding hiervan heeft de SP dan ook de volgende vragen: 
 

1. Is het college bekend met de uitspraak van de rechtbank aangaande het niet verplichtend 
bijdragen van bewoners met een aansluiting op stadsverwarming. Zo ja, kan het college 
aangeven welke consequenties deze uitspraak kan hebben op stadsverwarmingsprojecten voor 
woningcomplexen zoals in Hengelo? 

2. Wil het college zo spoedig mogelijk de raad inzage verschaffen in het onderzoeksrapport dat 
aan de basis ligt van de voorgenomen fusie tussen warmtenetten van Hengelo en Enschede? 

3. Is het college het met de SP fractie eens dat in de nabije toekomst het rendement van 
Warmtenet voor wooncomplexen vanwege toenemende verbetering van warmte-isolatie van 
woningen flink zal dalen? En zo ja, 

4. Is het college het met de SP fractie eens dat voor Warmtenet Hengelo er veel meer toekomst 
ligt in het aansluiten van bedrijven op Warmtenet dan (nieuwbouwwoningen)? 
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